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          ROMÂNIA  

JUDEŢUL HUNEDOARA 

MUNICIPIUL ORĂŞTIE 

CONSILIUL LOCAL 

 

 

PROCES VERBAL 

 

 

 Încheiat astăzi, 29 iunie 2023 cu ocazia ședinței ordinare a Consiliului local al 

municipiului Orăștie. 

 Convocarea Consiliului local s-a făcut cu 5 zile înainte de data stabilită. 

 Din totalul de 19 consilieri locali în funcție la ședință sunt prezenți 17 consilieri locali. 

Lipsește motivat dl viceprimar Hendrea Ovidiu Cristian și nemotivat dl consilier local Luca 

Constantin. 

 La ședință participă primar ing.Ovidiu Laurențiu Bălan, secretar general Călin Costoiu și 

funcționari publici din cadrul aparatului de specialitate al Primarului și mass-media locală.  

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, procesul verbal al ședinței extraordinare 

convocată de îndată din data de 19 iunie 2023 a fost pus la dispoziția consilierilor locali și 

întreabă dacă există obiecții cu privire la acesta. Întrucât nu există obiecții, procesul verbal 

este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Președintele de ședință, dl consilier local Suciu Nicolae Ilie prezintă următorul proiect al 

ordinii de zi :   

 1.Proiect de hotărâre privind unele măsuri referitoare la incluziunea cetățenilor români 

aparținând minorității rome din municipiul Orăștie pentru perioada 2023 – 2027. 

 2.Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Programului anual al 

achizițiilor publice pentru anul 2023 aprobat prin HCL nr.26/2023. 

 3.Proiect de hotărâre privind dezlipirea unui imobil situat în intravilanul municipiului 

Orăștie, str.Târgului în două loturi. 

 4.Proiect de hotărâre privind exercitarea dreptului de preemțiune pentru imobilul 

monument istoric situat în Municipiul Orăștie, strada Cetății, nr.1. 

 5.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemțiune pentru imobilul 

monument istoric situat în Municipiul Orăștie, strada George Barițiu, nr.7. 

 6.Proiect de hotărâre privind darea în folosință gratuită a  imobilului situat în Piața 

Victoriei, nr.8 din Municipiul Orăștie către Episcopia Devei și Hunedoarei. 

 7.Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii unui teren intravilan situat în Municipiul 

Orăștie, str.Fundătură înscris în CF nr.68185 Orăștie din proprietatea Statului Român în 

domeniul privat al Municipiului Orăştie.  

 8.Proiect de hotărâre privind acordarea avizului Consiliului Local al Municipiului 

Orăștie pentru prestarea de servicii funerare de către operatorul economic SC Prometeu SRL 

Alba Iulia pentru punctul de lucru din municipiul Orăștie, str.Pricazului, bl.73, sc.A, parter. 

 9.Proiect de hotărâre privind avizarea modificării Regulamentului Intern al Spitalului 

Municipal Orăştie. 
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 10.Proiect de hotărâre privind revocarea unor hotărâri adoptate de Consiliul Local al 

Municipiului Orăștie. 

 11.Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al 

Municipiului Orăștie a unui președinte de ședință care va conduce ședințele în luna iulie 2023. 

 12.Întrebări-interpelări. 

 În afara ordinii de zi, dl primar propune :  

 13.Proiect de hotărâre  privind încetarea stării de coproprietate, prin partaj voluntar, fără 

sultă pentru terenurile înscrise în CF nr.68134, CF nr.68135, CF nr.68136, CF nr.68137,               

CF nr.68138, CF nr.68139, CF nr.68140, CF nr.68141, CF nr.68142, CF nr.68143, CF 

nr.68144 și    CF nr.68145. 

14.Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii unor imobile înscrise în CF nr.68213  

Orăștie și CF 68214 Orăștie din proprietatea Statului Român în domeniul privat al 

Municipiului Orăştie. 

 15.Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii unui teren situat în Municipiul Orăștie, 

str. Dealul Mic, nr.151 din domeniul privat al municipiului Orăștie în domeniul public al 

Municipiului Orăștie. 

 16.Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei și a Statului de funcții ale 

Aparatului de specialitate al Primarului Municipiului Orăștie și ale serviciilor subordonate 

Consiliului Local al Municipiului Orăștie. 

 17.Proiect de hotărâre  privind neexercitarea dreptului de preemțiune pentru imobilul 

monument istoric situat în Municipiul Orăștie, strada George Coșbuc, nr.16. 

 18.Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii unui teren situat în Str.Pricazului, din 

domeniul privat al Municipiului Orăștie în domeniul public al  Municipiului Orăștie. 

 19.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice - faza 

D.A.L.I, a devizului general și a indicatorilor tehnico-economici  pentru obiectivul 

“Renovarea energetică moderată a blocului de locuințe de pe strada Pricazului, nr.73, scara A, 

B, C din Municipiul Orăștie”. 

 20.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice - faza 

D.A.L.I, a devizului general și a indicatorilor tehnico-economici  pentru obiectivul 

“Renovarea energetică moderată a blocului de locuințe de pe strada Eroilor, nr.2 Bis, scara A, 

B, C din Municipiul Orăștie”. 

 21.Proiect de hotărâre privind modificarea HCL nr.83/2023 referitoare la aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici actualizați și a devizului general actualizat  pentru obiectivul 

de investiții „Modernizarea str. Luncii, str. General Zănescu, amenajări exterioare bl. 40 strada 

Gării, alee carosabilă de legătură între str. Gării și str. Unirii, amenajări exterioare bloc ANL 

81-82-str. Pricazului, alee carosabilă în prelungirea str. Vânătorilor, strada de legătură între str. 

Unirii și str. Târgului asigurând acces la stadion Mecanica cu parcările aferente, tronson strada 

Crișan și strada de legătură între str. Gheorghe Doja și str. Tudor Vladimirescu”, aprobat 

pentru finanțare prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”, precum și a sumei 

reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea 

obiectivului. 

22.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice, a 

indicatorilor tehnico-economici actualizați, a devizului general actualizat pentru obiectivul de 

investiții „Amenajare pista de biciclete în Municipiul Orăștie, județul Hunedoara”. 
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 23.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice, a 

indicatorilor tehnico-economici actualizați, a devizului general actualizat pentru obiectivul de 

investiții „AMENAJARE PISTĂ DE BICICLETE PENTRU DEPLASĂRI 

NEMOTORIZATE ÎN MUNICIPIUL ORĂȘTIE, JUDEȚUL HUNEDOARA”. 

 Președintele de ședință supune la vot proiectul ordinii de zi împreună cu completările 

ulterioare, care este aprobat în unanimitate. 

 La primul punct al ordinii de zi, dl primar ing.Ovidiu Bălan prezintă motivele inițierii 

proiectului de hotărâre privind unele măsuri referitoare la incluziunea cetățenilor români 

aparținând minorității rome din municipiul Orăștie pentru perioada 2023 – 2027. 

 Dna director Oltean Mihaela dă citire raportului întocmit de Direcția Publică de Asistență 

Socială Orăștie. 

 Dna consilier local Giurgiu Margareta prezintă raportul de avizare al comisiei pentru 

învățământ, sănătate, activități social-culturale și culte. 

 Dl consilier local Iordăchescu Nicolae arată că, în comisia pentru servicii publice și 

comerț, muncă și protecție, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Președintele de ședință solicită consilierilor locali să facă propuneri nominale pentru 

desemnarea a doi consilieri locali care să facă parte din Grupul de lucru local privind 

incluziunea cetățenilor români aparținând minorității rome din municipiul Orăștie pentru 

perioada 2023 – 2027. 

 Dl consilier local Bulz Dionisie îl propune pe dl consilier local Bota Adrian. 

 Dna consilier local Sîrbu Florina Eleonora o propune pe dna consilier local Giurgiu 

Margareta și pe dl consilier local Iordăchescu Nicolae. 

 Dl consilier local Bulz Dionisie este de părere că, ar trebui respectată configurația 

consiliului local și în grup să fie câte un reprezentant de la fiecare partid politic, așa cum 

prevede legislația. 

 Dl secretar general Călin Costoiu arată că, potrivit art.139, alin.(6) din Codul 

administrativ aprobat prin O.U.G nr.57/2019, proiectele de hotărâre cu privire la persoane se 

vor lua întotdeauna prin vot secret. În consecință,  propune o pauză de 10 minute pentru a se 

întocmi buletinele de vot.  

 După pauză, dl secretar general Călin Costoiu prezintă buletinul de vot şi explică 

procedura după care se va desfășura votul.   

  În continuare, dl secretar general înmânează, pe rând, în ordine alfabetică, fiecărui 

consilier local, câte un buletin de vot pentru desemnarea reprezentanților Consiliului local al 

municipiului Orăștie care vor face parte din Grupul de lucru local privind incluziunea 

cetățenilor români aparținând minorității rome din municipiul Orăștie pentru perioada 2023 – 

2027, care intră în cabina special amenajată, apoi introduce buletinul de vot în urnă. Cabina de 

vot şi urna se află în faţa consilierilor locali.   

 După încheierea votării, președintele de ședință procedează la deschiderea urnei în fața 

consilierilor locali, deschide fiecare buletin de vot şi le arată cum s-a votat, apoi îl pune pe 

masa prezidiului. 

 Apoi, președintele de ședință şi dl secretar general Călin Costoiu  procedează la 

numărarea voturilor în public şi întocmesc procesul verbal constatator al rezultatului votării, 

arătând că, cei 17 consilieri locali prezenți au votat, fiind înregistrate următoarele rezultate :    
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dl consilier local Bota Adrian - 3 voturi „pentru”, dna consilier local Giurgiu Margareta – 12 

voturi „pentru” și  dl consilier local Iordăchescu Nicolae – 11 voturi „pentru”.  

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de hotărâre 

este de 9 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat cu 11 voturi „pentru”, un vot 

„împotrivă”, iar 5 consilieri locali s-au abținut de la vot. 

 Se adoptă Hotărârea nr.121/2023 privind unele măsuri referitoare la incluziunea 

cetățenilor români aparținând minorității rome din municipiul Orăștie pentru perioada 2023 – 

2027. 

 La al doilea punct al ordinii de zi, dl primar arată motivele inițierii proiectului de hotărâre 

privind modificarea și completarea Programului anual al achizițiilor publice pentru anul 2023 

aprobat prin HCL nr.26/2023. 

 Dl director Stănilă Marius prezintă raportul întocmit de Direcția Tehnică. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan dă citire raportului de avizare al comisiei pentru 

activități economico-financiare. 

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de hotărâre 

este de 10 voturi. 

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.122/2023 privind modificarea și completarea Programului 

anual al achizițiilor publice pentru anul 2023 aprobat prin HCL nr.26/2023. 

 În continuare, dl primar ing.Ovidiu Bălan expune motivele inițierii proiectului de 

hotărâre privind dezlipirea unui imobil situat în intravilanul municipiului Orăștie, str.Târgului 

în două loturi. 

 Dl director Stănilă Marius prezintă raportul întocmit de Direcția Tehnică. 

 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia arată că, în comisia pentru administrație 

locală, juridică și de disciplină, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl consilier local Petre Radu Onuț dă citire raportului de avizare al comisiei pentru 

urbanism și amenajarea teritoriului, protecție mediu și turism. 

 Dl consilier local Zvîncă Mihai Caius arată că, din cate a înțeles Compania Națională de 

Investiții va construi acel bazin de înot și întreabă dacă proiectul se va face prin accesare de 

fonduri sau Compania Națională de Investiții va face direct investiția 

 Dl director Stănilă Marius precizează că, investiția se va realiza de Compania Națională 

de Investiții cu fonduri guvernamentale. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea 

proiectului de hotărâre este de 10 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Se adoptă Hotărârea nr.123/2023 privind dezlipirea unui imobil situat în intravilanul 

municipiului Orăștie, str.Târgului în două loturi. 

 La punctul 4 al ordinii de zi, dl primar prezintă motivele inițierii proiectului de hotărâre 

privind exercitarea dreptului de preemțiune pentru imobilul monument istoric situat în 

Municipiul Orăștie, strada Cetății, nr.1. 

 Dna arhitect-șef Mutu Mădălina dă citire raportului întocmit de Direcția Arhitect-șef. 

 Dl consilier local Petre Radu Onuț arată că, în comisia pentru urbanism și amenajarea 

teritoriului, protecție mediu și turism, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 
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 Dl consilier local Zvîncă Mihai Caius menționează că, la ședința comisiilor de 

specialitate s-a discutat de mai multe posibilități vis-a-vis de acest imobil și rugămintea este 

când se va face proiectul să se țină cont și de ceea ce au propus la comisie. 

 Dl consilier local Bota Adrian arată că, în materiale de fundamentare apar două adrese 

ale imobilului, str.Cetății, nr.1 și str.Ion Creanga, nr.1, iar in cererea depusa apare str.Ion 

Creangă, nr.1. 

 Dna arhitect-șef Mutu Mădălina precizează că, adresa corectă este str.Cetății, nr.1, așa 

cum este menționat în avizul Direcției Județene pentru Cultură Hunedoara, dintr-o eroare de 

redactare în raportul compartimentului de specialitate apare și str.Ion Creangă. 

 Dl consilier local Secui Adrian Iulian întreabă că ulterior după ce imobilul va fi cumpărat 

de către municipalitate ce se intenționează să se facă cu acesta? 

 Dna arhitect-șef Mutu Mădălina menționează că, asta depinde foarte mult de viziunea 

persoanei care se va ocupa de proiect împreună cu primăria, sunt variante multiple, e posibil să 

fie demolată parțial, se va analiza și se va alege soluția cea mai bună. 

 Dl consilier local Secui Adrian Iulian întreabă că o eventuală modificare sau demolare va 

fi supusa aprobării Consiliului local? I se răspunde de către dl secretar general Călin Costoiu 

care precizează că, o astfel de propunere va fi supusă dezbaterii consiliului local. Totodată, 

menționează faptul că, în primă fază ne vom exercita dreptul de preemțiune și vom demara 

procedurile de achiziție a imobilului, va fi întocmit un raport de evaluare prin care se va stabili 

valoarea acestuia și care ulterior va fi supus aprobării consiliului local. 

 Dl primar ing.Ovidiu Bălan precizează că, acest obiectiv face parte din viziunea sa        

vis-a-vis de transformarea zonei centrale a municipiului Orăștie în zona turistica și în această 

viziune este prevăzută și achiziția acestui imobil pentru a fi pusă și mai mult în valoare această 

zonă. De asemenea, menționează faptul că, avem această oportunitate, în momentul de față nu 

avem o finanțare și nicio gândire exactă ce va fi acolo, că va fi casa rabinului sau nu vor trebui 

făcute niște studii în sensul acesta și vom lua o decizie în consiliul local, dar ideea de bază este 

să nu ratăm această oportunitate. 

 Dl consilier local Bulz Dionisie o întreabă pe dna arhitect-șef Mutu Mădălina că atunci 

când s-a făcut proiectul cu Cetatea Orăștiei la momentul respectiv proiectantul nu și-a 

exprimat punctul de vedere în legătura cu ce se poate face în legătură cu acest imobil. 

 Dna arhitect-șef Mutu Mădălina precizează că, la acel moment nu s-a pus aceasta 

problemă, deoarece imobilul nu era în proprietatea municipiului Orăștie. 

 Dl consilier local Bulz Dionisie arată că, în urmă cu câțiva ani a mai fost achiziționat un 

alt imobil din zona Cetății și care ulterior a fost demolat. 

 Dl primar menționează faptul că, a fost o oportunitate pe care consiliul local de atunci a 

valorificat-o și și-a exprimat dorința de a fi achiziționat acel imobil și ulterior s-a cumpărat și 

un teren și am reușit să îl punem în valoare prin proiectul privind reabilitarea și consolidarea 

Cetății.  

 Dl consilier local Bulz Dionisie întreabă că, nu putem ca în acest proiect să fie inclus și 

acest imobil. 

 Dl primar ing.Ovidiu Bălan arată că, în proiectul de reabilitare a Cetății nu se mai poate, 

fiindcă acesta este aproape de finalizare, eventual pe un alt proiect.   

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de hotărâre 

este de 10 voturi. 
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 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.124/2023 privind exercitarea dreptului de preemțiune pentru 

imobilul monument istoric situat în Municipiul Orăștie, strada Cetății, nr.1. 

 În continuare, dl primar ing.Ovidiu Bălan arată motivele inițierii proiectului de hotărâre 

privind neexercitarea dreptului de preemțiune pentru imobilul monument istoric situat în 

Municipiul Orăștie, strada George Barițiu, nr.7. 

 Dl inspector Tudorașcu Mircea prezintă raportul întocmit de Direcția Arhitect-șef. 

 Dl consilier local Petre Radu Onuț dă citire raportului de avizare al comisiei pentru 

urbanism și amenajarea teritoriului, protecție mediu și turism. 

 Dl consilier local Zvîncă Mihai Caius este de părere ca, administrația locală ar trebui 

totuși să își exercite dreptul de preemțiune cu privire la această clădire care este cea mai veche 

din oraș, care este într-o stare deplorabilă și Primăria mai are unele părți din aceasta, fundația 

este cu pietre romane și consideră că, o persoană privată nu ar putea investi atâția bani pentru 

reparații și să scoată ulterior profit și să începem să achiziționăm imobile care sunt în zona 

centrala, iar pentru aceste motive consilierii locali U.S.R vor vota împotriva acestui proiect de 

hotărâre.  

 Dl secretar general precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de 

hotărâre este de 10 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat cu 13 voturi „pentru”, două voturi 

„împotrivă”, iar doi consilieri locali s-au abținut de la vot. 

 Se adoptă Hotărârea nr.125/2023 privind neexercitarea dreptului de preemțiune pentru 

imobilul monument istoric situat în Municipiul Orăștie, strada George Barițiu, nr.7. 

 La punctul 6 al ordinii de zi, dl primar expune motivele inițierii proiectului de hotărâre 

privind darea în folosință gratuită a imobilului situat în Piața Victoriei, nr.8 din Municipiul 

Orăștie către Episcopia Devei și Hunedoarei. 

 Dl inspector Cornea Cornel prezintă raportul întocmit de Direcția Tehnică. 

 Dna consilier local Giurgiu Margareta dă citire raportului de avizare al comisiei pentru 

învățământ, sănătate, activități social-culturale și culte. 

 Dl consilier local Secui Adrian Iulian dă citire amendamentului depus împreună cu         

dl consilier local Zvîncă Mihai Caius prin care propun modificarea art.5.3 - Obligațiile 

comodatarului, respectiv litera j), în sensul că, comodatarul să prezinte anual nu doar 

municipiului Orăștie, ci și Consiliului Local, rapoarte, prognoze și strategii pentru viitor.  

 Dl secretar general Călin Costoiu arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea 

amendamentului și a proiectului de hotărâre este de 10 voturi. 

 Amendamentul se supune la vot și se aprobă cu 16 voturi „pentru” și un vot „împotrivă”. 

 Dl consilier local Zvîncă Mihai Caius împreună cu dl consilier local Secui Adrian Iulian 

propune modificarea duratei contractului de comodat de la 49 ani la 5 ani, considerând că, 

perioada propusă inițial este una exagerată, iar aceasta se poate prelungi după 5 ani, dacă 

comodatarul își îndeplinește obligațiile stipulate în contract. De asemenea, consideră că, dacă 

comodatarul își respectă obligațiile contractuale nu este nicio problemă ca după 5 ani să i se 

prelungească contractul, dar pe 49 de ani este prea mult vor veni alte consilii locale și alți 

primari, episcopia nu știm cât durează, se reorganiză poate teritorial România. 

 Dl consilier local Ionică Mircea arată că, nu este acord cu ideea că Biserica Ortodoxă să 

fie tratată ca un S.R.L sau un O.N.G și speră ca Biserica Ortodoxă să dăinuie și în continuare 
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așa cum este peste 2000 ani, mai degrabă consiliile locale se vor reorganiza, care se schimba o 

dată la 4 ani, episcopul este ales pe toată viața, doar dacă se retrage el, e cu totul și cu totul 

altceva față de o organizație politică și nu se încadrează așa Biserica Ortodoxă Română decât 

dacă vrei să răstorni toată structură de bază. 

 Dl consilier local Zvîncă Mihai Caius menționează că, nu este o critică, dar să nu se 

folosească ca anticreștin acest amendament al nostru, este total greșit cum s-a pus problema, 

credința este una și instituția este alta.  

 Amendamentul nr.2 se supune la vot fiind înregistrare două voturi „pentru”, 4 voturi 

„împotrivă”, iar 11 consilieri locali s-au abținut de la vot. 

 Dl consilier local Bulz Dionisie arată că, noi acum dăm o hotărâre înainte de a anula 

hotărârea cu privire la acest imobil care este în vigoare, ce a fost adoptată în urmă cu două 

ședințe. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, pe ordinea de zi este un proiect de 

hotărâre prin care se propune revocarea acelei hotărâri de consiliu. 

 Dl consilier local Bulz Dionisie arată că, în momentul de față dăm o a doua hotărâre fără 

a fi anulată cealaltă hotărâre. 

 Dl secretar general precizează că, nu este nicio problemă din moment ce cealaltă hotărâre 

se va revoca. 

 Dl consilier local Secui Adrian Iulian menționează că, în contractul de comodat la art.5.1 

– “Drepturile şi obligațiile comodantului” la lit. c) se prevede că, de a înceta folosinţa gratuită 

şi restituirea bunului, atunci când interesul public legitim o impune sau când se constată 

nerespectarea prevederilor prezentului contract și solicită să se explice de către juriști ce 

înseamnă „atunci când interesul public legitim o impune”. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, este atunci când dorim să dam o altă 

destinație imobilului, de exemplu este un proiect cu finanțare europeană și să punem la 

dispoziție un imobil și acesta s-ar încadra în cerințe. 

 Dl consilier local Bota Adrian arată că, la un moment dat când dl Bălan nu va mai fi 

primar și nu va mai fi într-o relație strânsă cu episcopia, celălalt primar poate va avea o altă 

gândire și datorită acelei clauze se va putea schimba ceva. 

 Dl secretar general menționează că, și dacă nu era prevăzută în contract o clauză în acest 

sens, atunci când interesul public o impune se poate rezilia contractul. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot fiind consemnate 9 voturi „pentru”, două voturi 

„împotrivă”, iar 6 consilieri locali s-au abținut de la vot. 

 Dl secretar general menționează că, proiectul de hotărâre nu a fost aprobat nefiind 

întrunit cvorumul prevăzut de art.139, alin.(3), lit. g) din Codul Administrativ. 

 În continuare, dl primar ing.Ovidiu Bălan prezintă motivele inițierii proiectului de 

hotărâre privind aprobarea trecerii unui teren intravilan situat în Municipiul Orăștie, 

str.Fundătură înscris în  CF nr.68185  Orăștie din proprietatea Statului Român în domeniul 

privat al Municipiului Orăştie. 

 Dl inspector Cornea Cornel dă citire raportului întocmit de Direcția Tehnică. 

 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia arată că, în comisia pentru administrație 

locală, juridică și de disciplină, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

  Dl secretar general precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de 

hotărâre este de 10 voturi. 
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 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.126/2023 privind aprobarea trecerii unui teren intravilan situat 

în Municipiul Orăștie, str.Fundătură înscris în  CF nr.68185  Orăștie din proprietatea Statului 

Român în domeniul privat al Municipiului Orăştie. 

 La punctul 8 al ordinii de zi, dl primar arată motivele inițierii proiectului de hotărâre 

privind acordarea avizului Consiliului Local al Municipiului Orăștie pentru prestarea de 

servicii funerare de către operatorul economic SC Prometeu SRL Alba Iulia pentru punctul de 

lucru din municipiul Orăștie, str.Pricazului, bl.73, sc.A, parter. 

 Dl secretar general Călin Costoiu prezintă raportul întocmit de Compartimentul 

Autorizări și Acorduri. 

 Dl consilier local Iordăchescu Nicolae dă citire raportului de avizare al comisiei pentru 

servicii publice și comerț, muncă și protecție socială. 

 Dl secretar general Călin Costoiu arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului 

de hotărâre este de 9 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Se adoptă Hotărârea nr.127/2023 privind acordarea avizului Consiliului Local al 

Municipiului Orăștie pentru prestarea de servicii funerare de către operatorul economic         

SC Prometeu SRL Alba Iulia pentru punctul de lucru din municipiul Orăștie, str.Pricazului, 

bl.73, sc.A, parter. 

 La punctul 9 al ordinii de zi, dl primar ing.Ovidiu Bălan expune motivele inițierii 

proiectului de hotărâre privind avizarea modificării Regulamentului Intern al Spitalului 

Municipal Orăştie. 

 Dl consilier juridic Fleșeriu Ciprian dă citire raportului întocmit de Direcția 

Administrație Publică Locală. 

 Dna ec.Uibariu Lăcrămioara, manager interimar al Spitalului Municipal Orăștie prezintă 

motivele pentru care se solicită modificarea programului de lucru al Centrului de Primiri 

Urgențe de la trei la două ture. 

 Dna consilier local Giurgiu Margareta arată că, în comisia pentru învățământ, sănătate, 

activități social-culturale și culte, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl consilier local Zvîncă Mihai Caius îi mulțumește dnei manager că a venit și este 

pentru prima dată când are ocazia să vorbească direct cu un manager al Spitalului Municipal 

Orăștie. 

 Dl consilier local Bota Adrian consideră că, trebuie să există o atitudine de respect unii 

fata de ceilalți și vom fi alături de această instituție atunci când va fi necesar.  

 Dl secretar general precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de 

hotărâre este de 9 voturi. 

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.128/2023 privind avizarea modificării Regulamentului Intern 

al Spitalului Municipal Orăștie. 

 La punctul 10 al ordinii de zi, dl primar prezintă motivele inițierii proiectului de hotărâre 

privind revocarea unor hotărâri adoptate de Consiliul Local al Municipiului Orăștie. 

 Dl consilier juridic Fleșeriu Ciprian dă citire raportului întocmit de Direcția 

Administrație Publică Locală. 
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 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia prezintă raportul de avizare al comisiei pentru 

administrație locală, juridică și de disciplină. 

 Dl primar ing.Ovidiu Bălan menționează faptul că, în următoarea ședință ordinară pe 

ordinea de zi va fi și proiectul de hotărâre privind darea în folosință gratuită către Episcopia 

Devei și Hunedoarei și va fi introdus în contract și primul amendamentul depus de consilierii 

locali U.S.R. 

 Dl secretar general Călin Costoiu arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului 

de hotărâre este de 10 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Se adoptă Hotărârea nr.129/2023 privind revocarea unor hotărâri adoptate de Consiliul 

Local al Municipiului Orăștie. 

 În continuare, dl primar ing.Ovidiu Bălan arată motivele inițierii proiectului de hotărâre 

privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al Municipiului Orăștie a unui președinte de 

ședință care va conduce ședințele în luna iulie 2023. 

 Dl consilier juridic Fleșeriu Ciprian prezintă raportul întocmit de Direcția Administrație 

Publică Locală. 

 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia arată că, în comisia pentru administrație 

locală, juridică și de disciplină, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Președintele de ședință solicită consilierilor locali să facă propuneri nominale pentru 

alegerea președintelui de ședință, care va conduce ședințele în luna iulie 2023. 

 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia îl propune pe dl consilier local Zvîncă Mihai 

Caius. 

 Dl secretar general precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea propunerii și a 

proiectului de hotărâre este de 9 voturi. 

 Propunerea dnei consilier local Cîndea Lenuța Aurelia se supune la vot și se aprobă cu 

unanimitate de voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Este adoptată Hotărârea nr.130/2023 privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al 

Municipiului Orăștie a unui președinte de ședință care va conduce ședințele în luna iulie 2023. 

 În continuare, dl primar arată motivele inițierii proiectului de hotărâre privind încetarea 

stării de coproprietate, prin partaj voluntar, fără sultă pentru terenurile înscrise în privind 

încetarea stării de coproprietate, prin partaj voluntar, fără sultă pentru terenurile înscrise în CF 

nr.68134, CF nr.68135, CF nr.68136, CF nr.68137, CF nr.68138, CF nr.68139, CF nr.68140, 

CF nr.68141, CF nr.68142, CF nr.68143, CF nr.68144 și CF nr.68145. 

 Dna arhitect-șef Mutu Mădălina prezintă raportul întocmit de Direcția Arhitect-șef. 

 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia dă citire raportului de avizare al comisiei 

pentru administrație locală, juridică și de disciplină. 

 Dl consilier local Petre Radu Onuț arată că, în comisia pentru urbanism și amenajarea 

teritoriului, protecție mediu și turism, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl consilier local Depcia Gheorghe Sorin întreabă că cele patru parcele care revin 

Primăriei au o anume destinație sau se va stabili destinația ulterior. 

 Dna arhitect-șef Mutu Mădălina precizează că, cele patru parcele vor fi ulterior 

concesionate în vederea construirii de locuințe.   
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 Dl secretar general Călin Costoiu arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului 

de hotărâre este de 10 voturi. 

 Acesta se supune și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Se adoptă Hotărârea nr.131/2023 privind încetarea stării de coproprietate, prin partaj 

voluntar, fără sultă pentru terenurile înscrise în privind încetarea stării de coproprietate, prin 

partaj voluntar, fără sultă pentru terenurile înscrise în CF nr.68134, CF nr.68135, CF nr.68136,            

CF nr.68137, CF nr.68138, CF nr.68139, CF nr.68140, CF nr.68141, CF nr.68142,                

CF nr.68143, CF nr.68144 și CF nr.68145. 

 La punctul 14 al ordinii de zi, dl primar ing.Ovidiu Bălan expune motivele inițierii 

proiectului de hotărâre privind aprobarea trecerii unor imobile înscrise în CF nr.68213  Orăștie 

și CF 68214 Orăștie din domeniul privat în domeniul public al Municipiului Orăştie. 

 Dl inspector Cornea Cornel prezintă raportul întocmit de Direcția Tehnică. 

 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia arată că, în comisia pentru administrație 

locală, juridică și de disciplină, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl consilier local Petre Radu Onuț dă citire raportului de avizare al comisiei pentru 

urbanism și amenajarea teritoriului, protecție mediu și turism. 

  Dl secretar general precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de 

hotărâre este de 10 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat in unanimitate. 

 Se adoptă Hotărârea nr.132/2023 privind aprobarea trecerii unor imobile înscrise în            

CF nr.68213 Orăștie și CF 68214 Orăștie din domeniul privat în domeniul public al 

Municipiului Orăştie. 

 În continuare, dl primar prezintă motivele inițierii proiectului de hotărâre privind 

aprobarea trecerii unui teren situat în Municipiul Orăștie, str. Dealul Mic, nr.151 din domeniul 

privat al municipiului Orăștie în domeniul public al Municipiului Orăștie. 

 Dl inspector Cornea Cornel dă citire raportului întocmit de Direcția Tehnică. 

 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia prezintă raportul de avizare al comisiei pentru 

administrație locală, juridică și de disciplină. 

 Dl consilier local Petre Radu Onuț arată că, în comisia pentru urbanism și amenajarea 

teritoriului, protecție mediu și turism, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl secretar general Călin Costoiu arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului 

de hotărâre este de 10 voturi. 

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.133/2023 privind aprobarea trecerii unui teren situat în 

Municipiul Orăștie, str. Dealul Mic, nr.151 din domeniul privat al municipiului Orăștie în 

domeniul public al Municipiului Orăștie. 

 La punctul 16 al ordinii de zi, dl primar ing.Ovidiu Bălan arată motivele inițierii 

proiectului de hotărâre privind aprobarea Organigramei și a Statului de funcții ale Aparatului 

de specialitate al Primarului Municipiului Orăștie și ale serviciilor subordonate Consiliului 

Local al Municipiului Orăștie. 

 Dl consilier Terchet Narcis prezintă raportul întocmit de Direcția Administrație Publică 

Locală – Compartiment Resurse umane. 

 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia arată că, în comisia pentru administrație 

locală, juridică și de disciplină, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 
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 Dl secretar general precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de 

hotărâre este de 9 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Se adoptă Hotărârea nr.134/2023 privind aprobarea Organigramei și a Statului de funcții 

ale Aparatului de specialitate al Primarului Municipiului Orăștie și ale serviciilor subordonate 

Consiliului Local al Municipiului Orăștie. 

 În continuare, dl primar ing.Ovidiu Bălan expune motivele inițierii proiectului de 

hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemțiune pentru imobilul monument istoric situat 

în Municipiul Orăștie, strada George Coșbuc, nr.16. 

 Dl inspector Tudorașcu Mircea prezintă raportul întocmit de Direcția Arhitect-șef. 

 Dl consilier local Petre Radu Onuț dă citire raportului de avizare al comisiei pentru 

urbanism și amenajarea teritoriului, protecție mediu și turism. 

 Dl secretar general Călin Costoiu arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului 

de hotărâre este de 10 voturi. 

 Acesta se supune la vot și aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.135/2023 privind neexercitarea dreptului de preemțiune 

pentru imobilul monument istoric situat în Municipiul Orăștie, strada George Coșbuc, nr.16. 

 La punctul 18 al ordinii de zi, dl primar prezintă motivele inițierii proiectului de hotărâre 

privind aprobarea trecerii unui teren situat în Str.Pricazului, din domeniul privat al 

Municipiului Orăștie în domeniul public al  Municipiului Orăștie. 

 Dl inspector Cornea Cornel dă citire raportului întocmit de Direcția Tehnică. 

 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia prezintă raportul de avizare al comisiei pentru 

administrație locală, juridică și de disciplină. 

 Dl consilier local Petre Radu Onuț arată că, în comisia pentru urbanism și amenajarea 

teritoriului, protecție mediu și turism, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl secretar general precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de 

hotărâre este de 10 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Se adoptă Hotărârea nr.136/2023 privind aprobarea trecerii unui teren situat în 

Str.Pricazului, din domeniul privat al Municipiului Orăștie în domeniul public al  Municipiului 

Orăștie. 

 În continuare, dl primar ing.Ovidiu Bălan arată motivele inițierii proiectului de hotărâre 

privind aprobarea documentației tehnico-economice - faza D.A.L.I, a devizului general și a 

indicatorilor tehnico-economici  pentru obiectivul “Renovarea energetică moderată a blocului 

de locuințe de pe strada Pricazului, nr.73, scara A, B, C din Municipiul Orăștie”. 

 Dșoara șef birou Gîrdea Bianca prezintă raportul întocmit de Direcția Tehnică – Biroul 

Implementare Proiecte. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan dă citire raportului de avizare al comisiei pentru 

activități economico-financiare. 

 Dl secretar general Călin Costoiu arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului 

de hotărâre este de 10 voturi. 

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.137/2023 privind aprobarea documentației tehnico-economice 

- faza D.A.L.I, a devizului general și a indicatorilor tehnico-economici  pentru obiectivul 
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“Renovarea energetică moderată a blocului de locuințe de pe strada Pricazului, nr.73, scara A, 

B, C din Municipiul Orăștie”. 

 La punctul 20 al ordinii de zi, dl primar expune motivele inițierii proiectului de hotărâre  

privind aprobarea documentației tehnico-economice - faza D.A.L.I, a devizului general și a 

indicatorilor tehnico-economici  pentru obiectivul “Renovarea energetică moderată a blocului 

de locuințe de pe strada Eroilor, nr.2 Bis, scara A, B, C din Municipiul Orăștie”. 

 Dșoara șef birou Gîrdea Bianca prezintă raportul întocmit de Direcția Tehnică – Biroul 

Implementare Proiecte. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan arată că, în comisia pentru activități economico-

financiare, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil.   

 Dl secretar general precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de 

hotărâre este de 10 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Se adoptă Hotărârea nr.138/2023 privind aprobarea documentației tehnico-economice - 

faza D.A.L.I, a devizului general și a indicatorilor tehnico-economici  pentru obiectivul 

“Renovarea energetică moderată a blocului de locuințe de pe strada Eroilor, nr.2 Bis, scara A, 

B, C din Municipiul Orăștie”. 

 În continuare, dl primar ing.Ovidiu Bălan prezintă motivele inițierii proiectului de 

hotărâre privind modificarea HCL nr.83/2023 referitoare la aprobarea indicatorilor tehnico-

economici actualizați și a devizului general actualizat  pentru obiectivul de investiții 

„Modernizarea str. Luncii, str. General Zănescu, amenajări exterioare bl. 40 strada Gării, alee 

carosabilă de legătură între str. Gării și str. Unirii, amenajări exterioare bloc ANL 81-82-str. 

Pricazului, alee carosabilă în prelungirea str. Vânătorilor, strada de legătură între str. Unirii și 

str. Târgului asigurând acces la stadion Mecanica cu parcările aferente, tronson strada Crișan 

și strada de legătură între str. Gheorghe Doja și str. Tudor Vladimirescu”, aprobat pentru 

finanțare prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”, precum și a sumei 

reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea 

obiectivului. 

 Dsșara șef birou Gîrdea Bianca dă citire raportului întocmit de Direcția Tehnică – Biroul 

Implementare Proiecte. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan prezintă raportul de avizare al comisiei pentru activități 

economico-financiare. 

 Dl consilier local Secui Adrian Iulian arată că, este prevăzut în proiect și modernizarea 

unui tronson din strada Crișan și întreabă care este acesta. I se răspunde de către dșoara șef 

birou Gîrdea Bianca care precizează ca este vorba de tronsonul din capătul străzii Crișan, 

partea de drum neasfaltată și până în drept cu imobilul cu nr.14A. 

 Dl secretar general Călin Costoiu arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului 

de hotărâre este de 10 voturi. 

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.139/2023 privind modificarea HCL nr.83/2023 referitoare la 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați și a devizului general actualizat  pentru 

obiectivul de investiții „Modernizarea str. Luncii, str. General Zănescu, amenajări exterioare 

bl. 40 strada Gării, alee carosabilă de legătură între str. Gării și str. Unirii, amenajări exterioare 

bloc ANL 81-82-str. Pricazului, alee carosabilă în prelungirea str. Vânătorilor, strada de 
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legătură între str. Unirii și str. Târgului asigurând acces la stadion Mecanica cu parcările 

aferente, tronson strada Crișan și strada de legătură între str. Gheorghe Doja și str. Tudor 

Vladimirescu”, aprobat pentru finanțare prin Programul național de investiții „Anghel 

Saligny”, precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local 

pentru realizarea obiectivului. 

 La punctul 22 al ordinii de zi, dl primar arată motivele inițierii proiectului de hotărâre  

privind aprobarea documentației tehnico-economice, a indicatorilor tehnico-economici 

actualizați, a devizului general actualizat pentru obiectivul de investiții „Amenajare pistă de 

biciclete în Municipiul Orăștie, județul Hunedoara”. 

 Dșoara șef birou Gîrdea Bianca prezintă raportul întocmit de Direcția Tehnică – Biroul 

Implementare Proiecte. 

 Dl consilier Jula Radu Ioan arată că, în comisia pentru activități economico-financiare, 

proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl primar ing.Ovidiu Bălan menționează că, termenul prevăzut pentru achiziția 

proiectului va fi foarte scurt, iar în urma întocmirii studiului de fezabilitate a rezultat o valoare 

foarte mare a proiectului, aceste proiecte sunt foarte slab bugetate de către minister, deci va fi 

destul de complicat să realizăm cele două proiecte la aceste valori. 

 Dl secretar general precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de 

hotărâre este de 10 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Se adoptă Hotărârea nr.140/2023 privind aprobarea documentației tehnico-economice, a 

indicatorilor tehnico-economici actualizați, a devizului general actualizat pentru obiectivul de 

investiții „Amenajare pistă de biciclete în Municipiul Orăștie, județul Hunedoara”. 

 În continuare, dl primar ing.Ovidiu Bălan expune motivele inițierii proiectului de 

hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice, a indicatorilor tehnico-

economici actualizați, a devizului general actualizat pentru obiectivul de investiții 

„AMENAJARE PISTĂ DE BICICLETE PENTRU DEPLASĂRI NEMOTORIZATE ÎN 

MUNICIPIUL ORĂȘTIE, JUDEȚUL HUNEDOARA”. 

 Dșoara șef birou Gîrdea Bianca prezintă raportul întocmit de Direcția Tehnică – Biroul 

Implementare Proiecte. 

 Dl secretar general Călin Costoiu arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului 

de hotărâre este de 10 voturi. 

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.141/2023 privind aprobarea documentației tehnico-

economice, a indicatorilor tehnico-economici actualizați, a devizului general actualizat pentru 

obiectivul de investiții „AMENAJARE PISTĂ DE BICICLETE PENTRU DEPLASĂRI 

NEMOTORIZATE ÎN MUNICIPIUL ORĂȘTIE, JUDEȚUL HUNEDOARA”. 

 Dna consilier local Cindea Lenuta Aurelia solicita permisiunea de a se retrage de la 

lucrarile sedintei din motive de ordin profesional. 

 La ultimul punct, „Întrebări-interpelări”, dl consilier local Bota Adrian arată că, dânsul îl 

respectă pe dl primar și se cunosc de ceva vreme și încearcă să se stăpâneasca în relația cu 

dânsul, este o relație vagă de respect aici în consiliu, ceea ce face dl primar acum este că nu își 

stăpânește ambițiile, anumite persoane care au ajuns aici și se simt datoare să facă ceva ca să 

fie vizibili în ochii dânsului, speră că asemenea episoade să nu se mai repete, este urât din 
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partea celor care s-au transformat în Simion în această ședință, pentru că, trebuie să existe 

respect și bun-simt și să încercăm să fim mai temperați și speră ca pe viitor să nu mai intre în 

polemici și să avem o relație de respect. 

 Dl consilier local Secui Adrian Iulian arată că, l-au întrebat mai mulți cetățeni și l-au 

rugat să întrebe în legătură cu târgul de animale mici care se organiza în Piața „Cetății” și 

acum nu se mai ține a fost perioada de pandemie și întreabă dacă pe viitor va mai fi organizat. 

 Dl primar ing.Ovidiu Bălan precizează că, ne vom interesa dacă mai este în vigoare 

ordinul Prefectului prin care se interzicea organizarea târgurilor și vă vom informa în acest 

sens. 

 Dl consilier local Secui Adrian Iulian menționează faptul că, au început să dispara 

containerele pentru colectarea selectivă a deșeurilor și întreabă acre este motivul? 

 Dl primar ing.Ovidiu Bălan precizează că, nu dispar în totalitate, ci doar în anumite 

puncte din municipiu, unde nu putem să le controlam și în care apar cantități foarte mari de 

deșeuri și pe care trebuie să le plătim din bugetul local. De asemenea, precizează că, încercăm 

să eficientizăm și să avem o cantitate cât mai mică de deșeuri, fiindcă am constatat că, în 

anumite puncte se aduc deșeuri de pe sate care sunt de altă natură, de la societățile comerciale 

care vin și le depozitează în aceste locații, în special în zone intens circulate și care astfel evită 

procedura de plată, agenții economici în baza declarației periodic li se ridică deșeurile 

generate, dar aceștia prefera să le depoziteze la aceste puncte de colectare stradale și din acest 

motiv am retras acele containere.  

 Dl consilier local Secui Adrian Iulian arată că, în capătul str.Dr.Aurel Vlad nu este o 

zona intens circulată și totuși au dispărut acele containere, iar în zonă este și un magazin 

alimentar. 

 Dl primar ing.Ovidiu Bălan precizează că, mai ales că, este un magazin alimentar în acea 

zonă, acel agent economic nu are dreptul să depoziteze deșeurile la acele containere, acele 

cantități generate sunt suportate de către primărie, există dovezi că anumiți agenți economici 

vin cu mașinile și descarcă deșeuri la aceste puncte de colectare selectivă. 

 Dl consilier local Depcia Gheorghe Sorin este de părere că, este în regulă ca și o măsură 

temporară, dar pe viitor să fie montate camere video și să fie supravegheate aceste zone 

vulnerabile și astfel se pot lua măsuri împotrivă celor care aduc deșeuri din alte zone. 

 Dl primar arată că, sunt pensiuni în zona Orăștiei care aduc deșeurile pe care le generează 

și le depozitează la containerele din Orăștie și pe care noi trebuie le plătim operatorului. De 

asemenea, precizează că, în concluzie este o soluție temporară până ce se va desemna 

operatorul regional, a fost demarată procedura și ulterior vom vedea unde vor fi amplasate 

containerele. Totodată, există depus un proiect de finanțare pentru amenajarea unui centru de 

colectare cu aport voluntar și acolo vor putea fi depuse și alte tipuri de deșeuri. 

 Dl consilier local Secui Adrian Iulian arată că, mai mulți cetățeni i-au semnalat faptul că, 

scot la poartă deșeurile pe care le-au selectat și vine mașina și le pune la un loc cu deșeurile 

menajere și cetățenii sunt contrariați de acest lucru. 

 Dl consilier local Depcia Gheorghe Sorin informează consiliul local că, astăzi este ultima 

sa prezență la ședințele acestuia, mulțumește pentru colaborare, dacă a supărat pe cineva cu 

ceva, precizează că, nu a vorbit în nume personal, nu a atacat niciodată persoana, a încercat 

doar să își promoveze ideile și să facem ce este mai bine pentru populația municipiului și 

consilierii locali să facî ce este mai bine pentru comunitate. 
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 Dl consilier local Ionică Mircea dorește să se consemneze în procesul verbal modul cum 

s-a votat solicitarea Episcopiei Devei si Hunedoarei cu privire la imobilul din Piața Victoriei, 

nr.8 și că este o problemă de cu totul alt ordin, este o problema de atitudine politică majoră, 

care privește modul cum îi gândită România în perspectivă. 

 Dl consilier local Bulz Dionisie arată că, administrația locala să reorganizeze din nou, 

lucru pe care la m-ai spus, modul de desfășurare a ședințelor comisiilor de specialitate, care 

sunt varză și care se combină cu lipsa de respect. O felicită pe dna Cîndea Lenuța care a cerut 

voie să se retragă de la lucrările consiliului, ceilalți s-au ridicat și au plecat nici măcar nu au 

zis „La revedere!”, dacă nu ne respectăm noi, nu ne respectă nimeni. Dânsul și-ar dori ca 

ședințele pe comisii să se facă  așa cum se făceau cândva, la biroul cutare o comisie, o altă 

comisie în alt birou, dar dacă ne adunâm o comisie într-o parte de sală, altă comisie în cealaltă 

parte, nu se mai înțelege nimic. 

 Dl secretar general Călin Costoiu intervine și precizează că în trecut ședințele comisiilor 

de specialitate se făceau prin birourile funcționarilor, ceea ce nu era în regulă, fiindcă sala de 

ședințe era în altă locație, tocmai de aceea s-a făcut sala de ședințe, ca sa fie o locație unde 

acestea să se poate desfășura și ședințele pot funcționa foarte bine în formatul actual, dacă 

consilierii locali ar fi punctuali, dacă este o oră stabilită pentru o anume comisie să se respecte 

și să vină doar membrii comisiei. 

 Dl consilier local Bota Adrian solicită ca de luna viitoare să se facă prezența la comisii 

așa cum trebuie și cine nu respectă programul și nu vine să fie pus absent. 

 Dna consilier local Giurgiu Margareta îi roagă pe colegii care sunt reprezentanții 

Consiliului Local în consiliile de administrație ale unităților de învățământ să aibă o 

interpelare pentru directori, pentru că, nu este permis ca la careurile de sfârșit de an școlar,       

dl primar, dl viceprimar și niciunul dintre consilierii locali să nu fie invitați, face excepție de la 

aceasta chestiune dna director a Liceului Tehnologic „Nicolaus Olahus”, care nu a avut 

absolvenți de clasa a XII-a și consideră că, nu este chiar normal o asemenea atitudine. 

 Dl consilier local Iordăchescu Nicolae îl întreabă pe dl primar dacă în programul anual al 

achizițiilor publice nu se poate prevede achiziționarea altor scaune pentru sala de ședințe a 

consiliului local. 

 Dl primar ing.Ovidiu Bălan menționează că, există o ordonanță de guvern care nu ne 

permite achiziționarea niciunui fel de mobilier, ultimul mobilier pe care l-am putut achiziționa 

chiar înainte de apariția acestui act normativ este cel pentru viitoarea registratură, deci 

momentan nu avem cum și trebuie să reducem cu 15% toate tipurile de cheltuieli.  

 Drept pentru care se încheie prezentul proces-verbal. 

 

 

                Președinte de ședință,                                                  Secretar General,                                                    

                 SUCIU Nicolae Ilie                                       jr.Călin COSTOIU 


